

29. april 2010

Referat

Mødedato og tid 6. maj 2010 19.00

Sted Risdalsvej 59, 8260 Viby J

Mødeleder

Referent Ditte Løgager

Emne

Formandsmøde - Tunø Festival

Dagsorden

1. Velkomst
 2. Valg af mødeleder
 3. Orientering v/Bestyrelsen - Hans
 4. Orientering fra udvalgene
 5. Orientering fra associerede
 6. Eventuelt
 7. Skurvognsmøder på tværs af udvalgene
-

Deltagere

Fraværende

Referat sendes i øvrigt til

- Ad 1.**
Velkomst
- Hans bød velkommen til det næstsidste formandsmøde inden årets festival.
- Ad 2.**
Valg af mødeleder
- Poul Juul blev valgt som mødeleder.
- Ad 3.**
orientering v/Bestyrelsen -
Hans
- Orientering fra Helle om økonomi og billet salg – der er solgt 900 billetter på nuværende tidspunkt, hvilket er ca. niveau som sidste år.
- Økonomi – Helle er glad for at der vises ansvar og passes på pengene.
- Der ligger lige pt. en ansøgning fra festivalen om at blive moms fritaget – der ventes svar en af de nærmeste dage og det er rigtig spændende om ansøgningen går igennem, i så fald skal en del af overskuddet gå til et velgørende formål og her tiltænkes Tunø.
- Det går godt med at få betalt kontingent – det hjalp, at der kunne sættes penge direkte in på festivalens konto.
- Pelle – står for fribilletter – liste afleveres på skurvognsmøde.
- Ad 4.**
orientering fra udvalgene
- Barudvalget – ingen mødt op.
- Sus oplyste på vegne af Rikke, at der er styr på logistik, indkøb og bemanding.
- Børneudvalget v/Sandra
Program og medarbejdere er klar – der mangler dog stadig et par underskrifter på nogle enkelte kontrakter.
Børneteltet har fået et nyt bordtennisbord.
- Catering:**
Brunch v/Jens (i stedet for MajBritt) - personalet er på plads – sortimentet bliver som de foregående år.
- Skolemad v/Frans, der oplyste at han skal have et møde med skoleinspektøren omkring restriktioner ifbm. Lån af skolen. Der er blevet lavet nye toiletter, desværre er der kloakproblemer, så vi kan evt. blive nødt til selv at skulle opstille en toiletvogn. Vi må ikke benytte 1. salen og vi skal respektere at læreboligen er beboet.
Menu, hold og vagtplaner er på plads.
- P-mad – mangler følgende:
- 3 medarbejdere
 - en stiv kost
 - nogle faste skraldespandstativer

Menuen for i år er: laks, svinekød, kalvefilet – alt serveret med Tunø grønt og sovs.

Tee-Pee – Ivan er stoppet, men arbejdet med at få Tee-Pee'n parat til festivalen kører planmæssigt. Sortimentet bliver præcis som tidligere, dog undersøges muligheden for at tilbyde kebab.

Camping – holdet er på plads. Holdet har en udfordring ved Ølykkecenteret hvor snehegnet altid bliver trådt ned – der bør findes en anden løsning. Til opsætning af "vejskilte" ønskes at leje et motoriseret pælebor.

Check point v/Tonni – holdet er på plads.

EI – der er ikke kommet ønsker om forandringer i år, ej heller forespørgsler på mere strøm kun nogle småjusteringer.

Lægeholdet v/Lars.

Bemanding med læger og sygeplejersker er på plads. Der skal udarbejdes en beredskabsplan – det er især kommandovejen omkring rekvirering af helikopter der skal præciseres.

Musik v/Hans – programmet er på plads, arbejdet med at beskrive de forskellige bands er blevet uddelegeret. Der er styr på logistikken og der vil snarest blive udarbejdet en sceneplan til Jacob.

Fredag kl. 21.30 kommer Dana Funchs Band (US) en ændring i forhold til tidligere.

Lonerock, torsdag kl. 21.30 har Kim Sjøgren med som gæstesolist.

Der vil hver aften være et "stort orkester" på scenen fra kl. 19.30, som skal retur med færgen ca. kl. 22.00. Eksempelvis Savage Rose har hele 13 personer med på scenen, så der er fuld læs på transporten.

Det orkester der spiller kl. 22.30 spiller på festivalens Baggear – for at begrænse det udstyr de ellers selv ville have med. Det gør det derfor muligt at tilbyde dem hjemsejls i en af motorbådene efter koncerten. Vi kan desværre kun tilbyde et minimum af overnatninger i år.

Teknik v/Jacob – han synes det har været svært at få tilbagemeldinger fra gamle medarbejdere i år og savner stadig svar fra 5 personer.

Backstage – ingen fremmødt.

Hans oplyste, at den gamle "Scenebibel" med de originale kontrakter og specielle forhold for orkesteret erstattes af stamkort med korte præcise beskrivelser af logistik/ønsker omkring det enkelte band.

Merchandise v/Majken - hun holder barselsorlov i år og præsenterede sin af-

løser Chris.

Hans oplyste, at medarbejdertrøjerne skal være sorte i år.

Majken efterlyste nogle tøjstativer gerne både billige og robuste og helst en 2 – 3 stykker. Helle vil prøve at kontakte en fra sit netværk i Odder.

Pladsholdet v/Lars - kunne oplyse at alt er på plads, der mangler nogle mål på containerpladsen, der hvor Sekretariatet skal have sit telt, men det får han styr på i pinsen.

PR-udvalget – ingen fremmødt.

Rengøring – alt meldes ok fra Kirsten.

Sanitet – alt på plads.

Sekretariatet v/Annie – Sekretariatet holder møde den 8. juni, og der skal laves nogle små justeringer. Holdet kommer til at stå for alt vedrørende armbånd. De får et telt i stedet for skurvognen. Holdet kommer også til at stå for salg af billetter, til gengæld overtager Øko alt vedr. penge.

Arbejdstiden kommer til at ligge på Tunø og da der ikke længere er vagter i Sekretariatet før festivalen betyder det, at holdet skal reduceres med 5 personer.

Støtteforeningen v/Lars, der oplyste at der var god stemning i Ridehuset, måske lidt færre gæster end sidste år. Det endelige resultat er endnu ikke gjort op.

Sponsorudvalg v/Bent, der var deadline i forhold til trykkeriet den 4. maj.

Programmet er færdigudarbejdet. Der er blevet skåret ned på antallet af fri-billetter og i stedet konverteret til købebilletter, hvilket jo er positivt.

Vedr. omdeling af programmer – Bent spurgte hvordan vi fremadrettet sikrer at de kommer ud blandt publikum.

Bent ønsker en dialog og en vurdering af hvem og hvordan der reklameres på hegnet.

Hans oplyste, at programmerne bliver solgt for kr. 10,- i Sekretariatet.

Der var enighed om, at selvfølgelig skal de ud blandt gæsterne. Vi får mange penge ind i annoncer og for at der skal være et formål for annoncørerne så må vi sørge for at de bliver distribueret - evt. i barerne eller fra Merchandise shoppen.

Hans oplyste, at Bestyrelsen ønsker at være med ved forhandling af de store sponsorkontrakter eksempelvis Ceres og Kirk. Med hensyn til bannere – så spurgte Bent om vi skal tage betaling for reklamer på hegnet eller om vi fortsat skal lade Ceres hænge bannere op som de har lyst til. Det blev aftalt ikke at ændre på proceduren i år.

Hans oplyste, at vi har en del ting fra "Festival Danmark", som vi bør gøre brug af og spurgte om det var muligt at lægge det i sponsorteltet.

Teleudvalget – Jørn oplyste på vegne af Karsten Henriksen, at der er styr på linjer, test af telefoner og at der arbejdes på at få en bedre dækning på campingpladsen – FAX og telefonanlæg er på plads.
Jørn undersøger muligheden for Bredbånd.

Teleholdet har et ønske om at deres anlæg står i Øko-huset, hvilket er ok.

Transportholdet v/Pelle – holdet har møde lørdag den 8. maj, hvor de sidste ting forventes at falde på plads. Da det bliver Transportholdet der skal nedtage hegnet, ansættes yderligere et par folk. Ændringer i forhold til tidligere skal indmeldes til Kurt på: grt@whiskyimporten.dk

Søndag sejler Omøsfærgen, præcis som sidste år.

Øko-sekretariatet v/Rune, der mangler stadig nogle medarbejdere, det aftales at han kontakter jobbanken ved Jørn. Rune har udpeget en Næstformand Kathrine, som skal overtage alt vedr. mødeaktivitet. Den nye struktur skal indarbejdes og Rune er glad for at de slipper for at sætte bånd på. Rune efterlyser noget mekanik der kan tælle sedler og mønter.

Dankortmaskine – Øko-huset kunne godt tænke sig en bedre dankortmaskine, da der efterhånden benyttes flere korttyper.

Helle oplyste, at det var et held at Støtteforeningen skulle låne den i forbindelse med festen i Ridehuset, for der var ingen der havde tænkt på at den skulle ændres ifbm. bankskifte.

Helle undersøger hvad en udskiftning koster. Der skal søges en ny indløsningsaftale, men det skulle kunne nås inden festivalen – den nye skal kunne tage Mastercard og andre internationale kort.

Ad 5.

Orientering fra associerede

Tunø færgefart – der blev afholdt byggemøde vedr. havnen i Hou den 4. maj. Odder Kommune har lovet at den bliver "næsten" færdig til festivalen.

Havneudvalget – Sydbroen er reserveret for medarbejder både – der er kommet el-målere på og man skal indløse et kort hos Vagn, som man selv skal betale. Havnen pakkes så bådene kan komme ud søndag morgen. Der er styr på holdet, og også havnetoiletter er ved at stille hold – så alt meldes ok.
Strømstandere – Lars mener, at det bliver totalt kaos under festivalen, der er kun stik til 50 både, derfor blev det aftalt at undersøge muligheden for at nulstille målerne under festivalen.

Bestilling af personaletrøjer sendes til: Chris@roelsgaard.net

Lister vedrørende sambo, skolemad og båd pladser, skal sendes til mee-dom@pc.dk .

Lister vedrørende tilmelding sendes ud til formændene søndag den 9. maj 2010.

Odder Brandvæsen – ingen kommentar.

Ad 6.

Eventuelt

Jacob spurgte, hvor mange medarbejdere der er i alt?

Opgørelse over antal medarbejdere sendes ud sammen med seneste b-møde referat.

Vedr. medarbejdere – Helle sender ud efter det materiale hun har til rådighed, men beder venligt alle formændene opdatere evt. ændringer og sikre at adresser/mailadresser er rigtige.

Annie – modtager stadig mail fra Tunøfestivalen og vil gerne slettes.

Ad 7.

Skurvognsmøder på tværs af udvalgene